
Zápisnica z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach,       
konané dňa 16. februára 2012 o 17.00 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Prítomní: Marián Rác, Ing. Vladimír Macánek,  Martin Tonhauser, Marek Buch,  

    Ing. Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Ospravedlnený: Ivan Behúl 
 
Počet občanov: päť 
 
Program : 
 
1/   Otvorenie    
2/   Procedurálne otázky :  
       - schválenie programu rokovania 
       - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania  
       - voľba návrhovej komisie  
       - voľba overovateľov zápisnice  
       - menovanie zapisovateľa zasadnutia   
 3/   Kontrola plnenia uznesení  
 4/   Informatívna správa starostu obce  
 5/   Informácie náčelníka obecnej polície  
 6/   Investičné akcie na rok 2012 
 7/   Plán  kultúrnych akcií na rok 2012 
 8/   Zmluva na  web-stránku 
 9/   Zmluva na prenájom bytu OFK 
10/  Žiadosť o odpredaj pozemku 
11/  Žiadosť o dotáciu – farnosť Lužianky 
12/  Cenová ponuka na III. etapu  kanalizácie obce Lužianky 
13/  Diskusia 
14/  Návrh na uznesenie  
15/  Záver  
 
  

Starosta obce otvoril prvé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Martin Tonhauser a Marek Buch. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Jozef Pagačovič,  
Ing. Marián Vrabec, Marian Rác (všetci za).  
 

Hlavný kontrolór obce Jozef Hubert predniesol kontrolnú správu o plnení uznesení. 
 
V informatívnej správe starosta obce uviedol, že v decembri minulého roka požiadal 

Západoslovenskú vodárenskú spoločnosť, a.s. Nitra o spoluprácu pri výstavbe kanalizácie 
v obci. Vodárne si vyžiadali projektovú dokumentáciu kanalizácie a všetky príslušné 
povolenia. Doposiaľ sa však nevyjadrili. 
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Na Horákovu ulicu, do domu, ktorý patril Márii Kolompárovej sa nasťahovalo so súhlasom 
dočasného vlastníka Capital Invest Piešťany dvanásť Rómov, nepochádzajúcich z našej obce. 
Je možnosť, aby obec nehnuteľnosť od uvedenej firmy odkúpila za cenu cca 17 000,-€.  
Ing. Marián Vrabec chcel vedieť, akou cestou fy Capital Invest Piešťany nadobudla 
nehnuteľnosť Márie Kolompárovej. Norbert Bihary uviedol, že Mária Kolompárová si 
požičala peniaze od nebankového subjektu, splátky riadne platila, ale keď nebanková 
spoločnosť žiadala splatiť zvyšok dlhu naraz, nebola tento schopná splatiť a tak sa stala 
nehnuteľnosť vlastníctvom uvedenej firmy. Milan Cabánek navrhol, aby sa zmluva medzi 
Máriou Kolompárovou a fy Capital Invest Piešťany preverila. 
Na Vinárskej ulici boli umiestnené, po odsúhlasení dopravným inšpektorátom, dopravné 
značky, ktoré však na druhý deň museli byť na základe upozornenia toho istého dopravného 
inšpektorátu odstránené. Ing. Stanislav Beňo a Ing. Marián Vrabec uviedli, že o dopravnom 
značení na miestnych komunikáciách rozhoduje obecné zastupiteľstvo a nie dopravný 
inšpektorát. Milan Cabánek navrhol, aby sa osadenie dopravných značiek dalo naprojektovať  
kompetentnej firme, ktorá zabezpečí všetko potrebné. 
Starosta obce ďalej informoval o súhlasnom stanovisku ŽSR k vybudovaniu novej cesty 
Vinárska II.  Milan Cabánek uviedol, že ulica Vinárska II sa musí zapracovať do ÚPN obce. 
Starosta obce uviedol, že lipa v areáli kostola bude vypílená. Ďalej uviedol, že sa začali v obci 
množiť divoké skládky. Takisto sa v obci rozmnožili krádeže. 
 
  Náčelník obecnej polície Zbislav Oťapka v krátkosti zhrnul činnosť obecnej polície za 
rok 2011. Podrobnú správu o činnosti za rok 2011  predložil poslancom OZ  v písomnej 
forme. Ing. Vladimír Macánek chcel vedieť, či obecná polícia robí preventívne akcie na 
ochranu detí pred požívaním alkoholických nápojov. Náčelník obecnej polície uviedol, že 
v spolupráci so štátnou políciou uskutočňujú preventívne akcie v pohostinstvách, kde 
kontrolujú deti a mladistvých, či nie sú pod vplyvom alkoholických nápojov alebo 
návykových látok. Ing. Vladimír Macánek chcel vedieť,  či v obci bude vybudovaný 
kamerový systém. Náčelník obecnej polície uviedol, že projekt na kamerový systém je 
podaný a čaká sa na rozhodnutie príslušného orgánu. Ing. Marián Vrabec navrhol, aby sa 
uskutočnil prieskum u miestnych podnikateľov, či by nemali záujem prispieť na vybudovanie 
kamerového systému v obci, čím by si zabezpečili ochranu svojho majetku. 
Ing. Stanislav Beňo chcel vedieť, či obecná polícia spolupracuje so štátnou políciou pri 
odhaľovaní trestnej činnosti. Náčelník obecnej polície uviedol, že vzájomná spolupráca 
existuje. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo predložený návrh investičných akcii na rok 2012, 
ktorý po diskusii obecné zastupiteľstvo schválilo (všetci za).  
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh kultúrnych akcií na rok 2012 a schválilo 
nasledovné kultúrne akcie: „ Pochovávanie basy a fašiangové slávnosti, Fašiangová zabíjačka, 
Rok na dedine, Sadenie mája, Deň matiek, Súťaž vo varení guláša II. ročník, Deň detí, 
Folklórne slávnosti, Fazuľové hody, Prázdninová diskotéka, Úcta k starším, Vtipnejší 
vyhráva, Mikuláš, Vianočné pastorále, Vianočné prijatie osamelých občanov starostom obce“ 
(všetci za). 
Milan Cabánek uviedol, že najbližšia kultúrna akcia je zabíjačka a fašiangová zábava, na 
ktorú, ako sa dozvedel, sú pozvané politické strany. Ing. Stanislav Beňo chcel vedieť, ktoré 
politické strany boli prizvané. Jozef Pagačovič uviedol, že prizvaní sú členovia politickej 
strany SMER, ktorí ho požiadali, aby mohli prísť na neformálnu návštevu. Nechcú na 
zabíjačke uskutočňovať predvolebný míting. Ing. Stanislav Beňo uviedol, že v takomto 
prípade sa mali vyzvať všetky politické strany, nielen zástupcovia jednej strany. Ale aj tak si 
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myslí, že zabíjačka s predstaviteľmi politických strán by nemala byť financovaná  z rozpočtu 
obce.  Ing. Jozef Šabo uviedol, že obecné projekty by sa nemali realizovať cez politické 
strany. 
Ing. Marián Vrabec chcel vedieť, prečo je na akciu „Varenie guláša“ určená čiastka 500,-€. 
Martin Tonhauser, predseda kultúrnej komisie uviedol, že sú plánované dve živé hudby, 
pódium, poháre pre ocenených atď. Milan Cabánek navrhol ponechať čiastku 500,- € na 
uvedenú akciu. 
Ing. Vladimír Macánek uviedol, že medzi kultúrne akcie by mali byť zaradené aj také, ktoré 
by pritiahli aj tých obyvateľov, ktorí na kultúrne akcie organizované obcou nechodia. 
Navrhol, aby sa uskutočnilo aj slávnostné otvorenie revitalizácie obce. K tomuto návrhu sa 
pripojil aj Ing. Marián Vrabec. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo predložený návrh „Zmluvy o dielo na 
vytvorenie web-stránky“ so zhotoviteľom Marošom Kieselom (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť Farského úradu v Lužiankach o dotáciu na 
rekonštrukčné práce v miestnom kostole, ktoré boli uskutočnené v minulom roku vo výške 
16 092,97 €. Milan Cabánek uviedol, že dlh zostal novému pánovi farárovi a on nemá z čoho 
dlh vyplatiť. Navrhol, aby obec pomohla a dlh vyplatila. Ing. Stanislav Beňo  uviedol, že 
kostol slúži občanom, nielen pánovi farárovi a navrhol dlh v plnej výške uhradiť. 
Ing. Marián Vrabec uviedol, že taktiež súhlasí s poskytnutím dotácie na maliarske práce, ale 
nesúhlasí s konaním predošlého pána farára, ktorý sa s nikým neradil, ani nepožiadal obecné 
zastupiteľstvo, či by nebolo nápomocné pri rozsiahlej rekonštrukcii kostola. 
Pán farár Stanislav Šipoš uviedol, že situácia je veľmi vážna, a zhotoviteľ prác sa vyhráža 
súdom, ak mu  v krátkom čase za zhotovené dielo nezaplatí. Vdp. Stanislav Šipoš uviedol, že 
farnosť nemá dostatok finančných prostriedkov na úhradu dlhu. 
Ing. Marián Vrabec a Marek Buch uviedli, že je potrebné skontrolovať zmluvu so 
zhotoviteľom rekonštrukčných prác, ak existuje, či je v nej zakotvená možnosť reklamovať 
skryté chyby. 
Jozef Pagačovič uviedol, že v minulom roku, keď požiadal bývalý správca farnosti o dotáciu 
na rekonštrukčné práce, bolo mu na zasadnutí obecného zastupiteľstva povedané, že je to 
naposledy. Jozef Pagačovič ďalej uviedol, že nie všetci daňoví poplatníci budú súhlasiť 
s ďalšou dotáciou na kostol. K tomuto názoru sa pripojil aj Ing. Vladimír Macánek. 
Marian Rác uviedol, že  bývalý správca farnosti mal mať vytvorenú farskú radu, ktorá by mu 
pomáhala. Farskú radu však bývalý správca farnosti rozpustil a všetky rozhodnutia, týkajúce 
sa farnosti, robil sám. 
Martin Tonhauser uviedol, že bývalý správca farnosti sa mal s niekým radiť, ale nakoľko 
odišiel na inú farnosť a dlh tu ostal, je potrebné ho uhradiť a bez pomoci obce to nepôjde. 
Po prerokovaní žiadosti o dotáciu na rekonštrukčné práce v miestnom kostole poslanci OZ 
schválili poskytnutie dotácie vo výške 16 092,97 € (za Marian Rác, Martin Tonhauser, Marek 
Buch, Ing. Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Ing. Marián Vrabec, proti poskytnutiu dotácie 
Ing. Vladimír Macánek, Jozef  Pagačovič). 
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie predloženú cenovú ponuku na projektovú 
dokumentáciu zostávajúcej časti kanalizácie Obce Lužianky (všetci za). 
 
 Od 21.20 hod. do 21.30 hod. bola prestávka. 
 
 Obecné zastupiteľstvo schválilo mandátnu zmluvu na „Prevenciu pred povodňami 
v Obci Lužianky“ po zapracovaní pripomienok poslancov (všetci za). 
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 V diskusii Ing. Stanislav Beňo požiadal starostu obce, aby zasadnutia OZ boli len 
v piatok. Starosta obce uviedol, že zasadnutia budú bývať v piatok, ale nakoľko sa o obci 
chystá zabíjačka, ktorá bude v sobotu, musel presunúť zasadnutie na štvrtok. 
Ing. Stanislav Beňo ďalej uviedol, že by chcel vidieť súpis závad revitalizácie obce. Starosta 
obce uviedol, že nakoľko sa Ing. Beňo nedostavil na stretnutie s ním v stanovený termín, 
nemohol mu súpis závad odovzdať. Ing. Stanislav Beňo požiadal starostu obce, aby mu 
materiál doručil domov. 
Milan Cabánek navrhol, aby sa usporiadalo posedenie pri príležitosti „Dňa učiteľov“. 
K tomuto návrhu sa pripojil aj Ing. Marián Vrabec. Ing. Vladimír Macánek navrhol, aby na 
zasadnutia OZ bola prizvaná aj pani riaditeľka ZŠ s MŠ v Lužiankach. Starosta obce ju 
ospravedlnil, nakoľko mala vážny dôvod nezúčastniť sa zasadnutia. Milan Cabánek uviedol, 
že by mala byť pozvaná len v tých prípadoch, keď sa bude rokovať o ZŠ s MŠ v Lužiankach. 
Ing. Marián Vrabec uviedol, že pri príležitosti vydania CD speváckej skupiny „Lúč“ by mohlo 
OZ prispieť na posedenie uvedenej skupiny. Poslanci OZ schválili na posedenie pre spevácku 
skupinu „Lúč“ čiastku 100,-€ pri príležitosti vydania ich CD (všetci za). 
Ing. Marián Vrabec uviedol, že odhŕňanie snehu na miestnych komunikáciách začalo neskoro, 
hoci v zmluve s fy „Zelené mesto“ máme dohodnuté, že do hodiny od zavolania sa 
komunikácie začnú odhŕňať. Starosta obce uviedol, že do hodiny od zavolania sa začalo 
s odhŕňaním, ale firme sa pokazil traktor a museli ho opravovať. 
Ing. Vladimír Macánek  chcel vedieť, či bola uskutočnená tlaková skúška na Kaplanovej ulici. 
Starosta obce uviedol, že skúška bola uskutočnená v septembri minulého roka, zhotoviteľ 
vedel, že má byť prizvaný Ing. Stanislav Beňo, ale tohto neprizval a skúšku podpísal stavebný 
dozor, zodpovedný za  dozorovanie revitalizácie obce.  
 

 Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta 
obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé riadne zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________                        _____________________ 

                Martin Tonhauser        Marek Buch       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


